
 

 

 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  
 Αθήνα, 6/10/2023 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β’ Θεσσαλονίκης 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

   

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη αποκλειστικής έκδοσης των φωτογραφιών προς εφαρμογή στις νέες 
ταυτότητες από τους επαγγελματίες φωτογράφους» 

 
Κύριε Υπουργέ,  
 

Η επικείμενη μεταφορά της  αρμοδιότητας για την λήψη της φωτογραφίας προς εφαρμογή στις νέες 

αστυνομικές ταυτότητες από τους επαγγελματίες φωτογράφους στα αστυνομικά τμήματα, ανά την 

Επικράτεια, πρόκειται να προκαλέσει σωρεία προβλημάτων σε πολλές κατευθύνσεις. Πρώτα από όλα, 

στους αντίστοιχους επαγγελματίες φωτογράφους, ιδιοκτήτες φωτογραφείων αλλά και υπαλλήλους, οι 

οποίοι, μη έχοντας την σχετική αποκλειστική αρμοδιότητα για έκδοση της φωτογραφίας ταυτότητας,  

αναμένεται να οδηγηθούν σε ανεργία μαζικά, με εκτιμώμενο πλήθος ανέργων να ανέρχεται κατά τις 

εκτιμήσεις του κλάδου στα 8.000 πρόσωπα. Παράλληλα, τα στελέχη της Αστυνομίας που θα εμπλακούν 

στην όλη διαδικασία θα λείψουν από το επιχειρησιακό σκέλος των δράσεών της, προκαλώντας μεγάλες 

ελλείψεις στην αστυνόμευση. Επίσης, η όλη διαδικασία, όπως θα υλοποιηθεί, πρόκειται να υποβάλει σε 

τεράστιες δαπάνες το Δημόσιο αλλά και τους απλούς πολίτες. Αφενός, η μείωση τζίρου, η απώλεια 

φορολογικών εσόδων επί του τζίρου, τα υπέρογκα κόστη αγοράς αλλά και συντήρησης του ειδικού 

εξοπλισμού προς τοποθέτηση στα αστυνομικά τμήματα θα συναποτελέσουν μια άσκοπη οικονομική 

επιβάρυνση στα δημόσια ταμεία, ενώ, η μαζική ανεργία των επαγγελματιών φωτογράφων που θα μείνουν 

χωρίς εργασιακό αντικείμενο και η υπηρεσιακή επιβάρυνση των στελεχών της ΕΛΑΣ, με πρόσθετη την 

ταλαιπωρία των πολιτών, θα προκαλέσουν φαινόμενα κοινωνικής κρίσης, που εγείρουν ερωτήματα.  

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Προτίθεσθε να αποσύρετε την απόφασή σας για μη υποχρεωτική εμπλοκή επαγγελματία φωτογράφου 
στην έκδοση των φωτογραφιών για τις επικείμενες νέες αστυνομικές ταυτότητες, διασώζοντας τους 
πόρους βιοπορισμού χιλιάδων επαγγελματιών φωτογράφων της χώρας και αποφεύγοντας την απώλεια 
των τεράστιων δημοσιονομικών εσόδων, που θα προκληθούν, τόσο από τις δαπάνες αγοράς & 
συντήρησης του σχετικού εξοπλισμού, όσο και από την έμμεση «έξωση» των επαγγελματιών 
φωτογράφων από την σχετική διαδικασία;  
 

2. Ποιο είναι το ακριβές ύψος του κονδυλίου που θα δαπανηθεί για την παραπάνω «κρατικοποίηση» της 

διαδικασίας μεταφοράς της αρμοδιότητας για την λήψη της φωτογραφίας προς εφαρμογή στις νέες 

αστυνομικές ταυτότητες από τους επαγγελματίες φωτογράφους στα αστυνομικά τμήματα και πόσα θα είναι 

τα στελέχη της ΕΛΑΣ που θα αναλάβουν την επάνδρωση των γραφείων έκδοσης των νέων ταυτοτήτων, 

απουσιάζοντας από τις υπηρεσίες αστυνόμευσης των αστικών περιοχών της χώρας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΧΗΤΑΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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